

Title (en)
INTERACTIVE AUDIO CASSETTE DEVICE OR SIMILAR ARTICLE.

Title (de)
INTERAKTIVE TONBANDKASSETTE ODER DERGLEICHEN.

Title (fr)
CASSETTE AUDIO INTERACTIVE OU ARTICLE SIMILAIRE.

Publication
EP 0500895 A1 19920902 (EN)

Application
EP 91916659 A 19910909

Priority
US 58009190 A 19900910

Abstract (en)
[origin: WO9204714A1] A tape cassette (10) including interactive indicia (24) and (25) for providing visual entertainment while the tape (18) is being played. Preferably, a first indicia (24) is provided on the outer side of the cassette (10) which comprises a scene. A second indicia (26) is provided on a reel (22) such that the second indicia (26) interacts with the first indicia (24) when the reels (20) and (22) are turned.

Abstract (fr)
Cassette à bande (10) comprenant des marques interactives (24) et (26) destinées à produire un amusement visuel tandis que la bande (18) est passée. Une première marque (24) est ménagée de préférence sur le côté extérieur de la cassette (10) et représente une scène. Une seconde marque (26) est apposée sur une bobine (22) de manière que la seconde marque (26) ait une interaction avec la première marque (24) lorsque les bobines (20) et (22) tournent.

IPC 1-7
G11B 23/00

IPC 8 full level
G11B 23/04 (2006.01); **G11B 23/38** (2006.01)

CPC (source: EP)
G11B 23/04 (2013.01); **G11B 23/38** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9204714A1

Designated contracting state (EPC)
FR

DOCDB simple family (publication)
WO 9204714 A1 19920319; CA 2068218 A1 19920311; EP 0500895 A1 19920902

DOCDB simple family (application)
US 9106475 W 19910909; CA 2068218 A 19910909; EP 91916659 A 19910909